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Łukasz Kohut: "Staram się pozytywnie
pokazywać kulturę tak Górnego Śląska, jak i
Śląska Cieszyńskiego"
Data publikacji: 14.05.2022 17:00

Dziś (14.05) w Cieszynie porozmawialiśmy z Łukaszem Kohutem. Poseł do Parlamentu
Europejskiego mówi nam - między innymi - o spotkaniach z mieszkańcami naszego
regionu, różnych odmianach śląskości czy włączeniu Cieszyna w cykl imprez, jakie mają
odbyć się w 2029 roku w ramach Europejskiej Stolicy Kultury - o takie miano bowiem
ubiega się górnośląska metropolia.
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